

ular that parents are not liable for the tax obligations of their children;

2. Expresses the hope that the Administering Authority, if necessary in consultation with such other authorities as may be appropriate, will re-examine the procedures whereby exemption from local taxation is obtained with a view to minimizing the difficulties which may at present be experienced by persons dwelling abroad.

642nd meeting,
19 July 1955.

tamment que les parents ne sont pas responsables des obligations fiscales de leurs enfants;

2. Exprime l'espoir que l'Autorité administrante, en consultation le cas échéant avec les autres autorités intéressées, réexaminera la procédure d'exemption des impôts locaux, en vue de réduire les difficultés que peuvent actuellement rencontrer les contribuables qui résident à l'étranger.

642ème séance,
le 19 juillet 1955.

1361 (XVI). Petition from Mr. Cornelius Adjeyi (T/PET.7/429)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Cornelius Adjeyi concerning Togoland under French Administration in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/429, T/OBS.7/34, T/L.590),

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

642nd meeting,
19 July 1955.

1361 (XVI). Pétition de M. Cornélius Adjeyi (T/PET.7/429)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. Cornélius Adjeyi concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée (T/PET.7/429, T/OBS.7/34, T/L.590),

Attire l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

642ème séance,
le 19 juillet 1955.

1362 (XVI). Petition from the Secretary-General of the Rassemblement populaire des réfugiés du Togo français (T/PET.7/430)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from the Secretary-General of the Rassemblement populaire des réfugiés du Togo français concerning Togoland under French Administration in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/430, T/OBS.7/33, T/L.590),

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and in particular to its statement that no one had been molested for having attended the ceremony to which he refers.

642nd meeting,
19 July 1955.

1362 (XVI). Pétition du Secrétaire général du Rassemblement populaire des réfugiés du Togo français (T/PET.7/430)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition du Secrétaire général du Rassemblement populaire des réfugiés du Togo français concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée (T/PET.7/430, T/OBS.7/33, T/L.590),

Attire l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante, qui a déclaré en particulier que personne n'a été inquiété pour s'être rendu à la fête à laquelle il fait allusion.

642ème séance,
le 19 juillet 1955.

1363 (XVI). Petition from Mr. James Koffi Kuleossi (T/PET.7/431 and Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. James Koffi Kuleossi concerning Togoland under French Administration in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/431 and Add.1, T/OBS.7/34, T/L.590),

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority, in particular that he was caused to leave the Territory for having failed to comply with the regulation concerning the residence of foreign nationals in the Territory;

1363 (XVI). Pétition de M. James Koffi Kuleossi (T/PET.7/431 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. James Koffi Kuleossi concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée (T/PET.7/431 et Add.1, T/OBS.7/34, T/L.590),

1. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante, d'où il ressort notamment que l'intéressé a été forcé de quitter le Territoire parce qu'il avait contrevenu à la réglementation concernant le séjour au Territoire de ressortissants étrangers;